
ПРОТОКОЛ №57 
засідання постійної комісії з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури,  
благоустрою та земельних відносин 

 
від 25 березня 2025 року 
 

ПРИСУТНІ: Рудюк П.М., Рудюк С.О., Гальоса В.П., Янчук С.В., Балюк 

А.М., Завацький А.Ф. 
ЗАПРОШЕНІ: 
Галина Іванівна Білецька – міський голова; 
Ольга Василівна Прокопенко – секретар ради; 
Віталій Володимирович Годлевський – директор КНП «Андрушівська 

міська лікарня» АМР; 
Альона Миколаївна Балюк – директор КНП «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Андрушівської міської ради; 
Людмила Броніславівна Томашевська - директор КЗ позашкільної освіти 

«Будинок дитячої творчості»; 
Ірина Степанівна Цап - директор КУ «Андрушівський інклюзивно-

ресурсний центр»; 
Григорій Петрович Затилюк – заступник директора Андрушівської дитячо-

юнацької спортивної школи імені Віталія МОРОЗОВА; 
Ніла Василівна Подік – директор КУ «Центр надання соціальних послуг 

Андрушівської міської ради»; 
Олексій Миколайович Рудницький – директор Андрушівського міського 

Будинку культури; 
Юлія Олегівна Ломберг – директор Андрушівської міської бібліотеки; 
Ольга Вікторівна Яремчук – директор Андрушівської школи мистецтв 

імені Миколи Максименка; 
Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу комунальної власності, 

містобудування та архітектури міської ради;  
Світлана Олександрівна Рудюк - начальник відділу освіти, молоді та 

спорту міської ради; 
Володимир Леонідович Яремчук – начальник відділу юридичного 

забезпечення міської ради; 
Наталія Михайлівна Байбула- начальник відділу земельних відносин та 

екології міської ради. 
 
СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  
ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  
1. Про надання дозволу на безоплатну передачу з балансу Андрушівського 

ліцею №1 на баланс Андрушівського закладу дошкільної освіти «Дзвіночок» 

Андрушівської міської ради обладнання для закладів громадського харчування 

(обладнання для шкільних їдалень). 



 
Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 
2. Про надання дозволу на розроблення Детального плану території для нового 

будівництва очисних споруд. 
Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 
3. Про внесення змін до рішення п’ятдесят другої сесії Андрушівської міської 
ради восьмого скликання від 29.11.2024 №6 «Про затвердження Детального 
плану території для створення індустріального парку по вул. Садова, 3 
міста Андрушівка». 

Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 
комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

4. Про внесення змін до рішення Андрушівської міської ради восьмого 
скликання від 26.02.2021 року №9 «Про Положення про порядок призначення 
на посаду та звільнення з посади керівників підприємств, установ, організацій, 
що належать до комунальної власності». 

Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 
комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

5. Про припинення діяльності Антопільської гімназії Андрушівської міської 

ради Бердичівського району Житомирської області з дошкільним структурним 

підрозділом «Журавлик» шляхом ліквідації. 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
6. Про припинення діяльності  Мостівської гімназії Андрушівської міської ради 

Бердичівського району Житомирської області з дошкільним структурним 

підрозділом «Сонечко» шляхом ліквідації. 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
7. Про припинення діяльності Павелківської гімназії Андрушівської міської 

ради Бердичівського району Житомирської області  шляхом ліквідаціїї. 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
8. Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради у новій редакції. 
Інформує: Віталій Володимирович Годлевський – директор 

КНП «Андрушівська міська лікарня» АМР 
9. Про звіт директора комунального некомерційного підприємства 

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради за 2022-2024 роки. 
Інформує: Віталій Володимирович Годлевський – директор 

КНП «Андрушівська міська лікарня» АМР 
10. Про звіт директора комунального некомерційного підприємства «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Андрушівської міської ради за 2022-
2024 роки. 



 
Інформує: Альона Миколаївна Балюк – директор 

КНП «Центр первинної медико-санітарної допомоги» АМР 
11. Про звіт директора  комунального закладу позашкільної освіти «Будинок 

дитячої творчості» за 2024 рік. 
Інформує: Людмила Броніславівна Томашевська - директор  

КЗ позашкільної освіти «Будинок дитячої творчості» 
12. Про звіт директора комунальної установи «Андрушівський інклюзивно-
ресурсний центр» Андрушівської міської ради Бердичівського району 

Житомирської області за 2024 рік. 
Інформує: Ірина Степанівна Цап - директор  

КУ «Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» 
13. Про звіт директора Андрушівської дитячо-юнацької спортивної школи імені 

Віталія МОРОЗОВА Андрушівської міської ради Бердичівського району 

Житомирської області за 2024 рік. 
Інформує: Григорій Петрович Затилюк – заступник директора  

Андрушівської дитячо-юнацької спортивної школи імені Віталія МОРОЗОВА 
14. Про звіт директора комунальної установи «Центр надання соціальних 

послуг Андрушівської міської ради» за 2024 рік. 
Інформує: Ніла Василівна Подік – директор 

КУ «Центр надання соціальних послуг Андрушівської міської ради» 
15. Про звіт директора Андрушівського міського Будинку культури за 2024 рік. 

Інформує: Олексій Миколайович Рудницький – директор 
Андрушівського міського Будинку культури 

16. Про звіт директора Андрушівської міської бібліотеки за 2024 рік. 
Інформує: Юлія Олегівна Ломберг – директор 

Андрушівської міської бібліотеки 
17. Про звіт директора Андрушівської школи мистецтв імені Миколи 

Максименка за 2024 рік. 
Інформує: Ольга Вікторівна Яремчук – директор 

Андрушівської школи мистецтв імені Миколи Максименка 
18. Про надання згоди на укладення Меморандуму про співпрацю та 

партнерство з Управлінням поліції охорони в Житомирській області. 
Інформує: Володимир Леонідович Яремчук – начальник 

відділу юридичного забезпечення 
19. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 
відділу земельних відносин та екології міської ради 

Одноголосно 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про надання дозволу на безоплатну передачу з балансу 

Андрушівського ліцею №1 на баланс Андрушівського закладу дошкільної 

освіти «Дзвіночок» Андрушівської міської ради обладнання для закладів 

громадського харчування (обладнання для шкільних їдалень). 



 
Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради надати дозвіл на безоплатну передачу з 

балансу Андрушівського ліцею №1 на баланс Андрушівського закладу 

дошкільної освіти «Дзвіночок» Андрушівської міської ради обладнання для 

закладів громадського харчування (обладнання для шкільних їдалень). 
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ:  2. Про надання дозволу на розроблення Детального плану 

території для нового будівництва очисних споруд. 
Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради надати дозвіл на розроблення 

Детального плану території для нового будівництва очисних споруд.   
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 3. Про внесення змін до рішення п’ятдесят другої сесії 
Андрушівської міської ради восьмого скликання від 29.11.2024 №6 «Про 
затвердження Детального плану території для створення індустріального парку 
по вул. Садова, 3 міста Андрушівка». 

Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 
комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради внести зміни до рішення п’ятдесят 
другої сесії Андрушівської міської ради восьмого скликання від 29.11.2024 №6 
«Про затвердження Детального плану території для створення індустріального 
парку по вул. Садова, 3 міста Андрушівка». 

Одноголосно 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про внесення змін до рішення п’ятої сесії Андрушівської міської 
ради восьмого скликання від 26.02.2021 року №9 «Про Положення про порядок 
призначення на посади та звільнення з посад керівників підприємств, установ, 
організацій, що належать до комунальної власності». 

Інформує: Надія Володимирівна Хорова - начальник відділу 
комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради внести зміни до рішення п’ятої сесії 
Андрушівської міської ради восьмого скликання від 26.02.2021 року №9 «Про 
Положення про порядок призначення на посади та звільнення з посад 
керівників підприємств, установ, організацій, що належать до комунальної 
власності». 

Одноголосно 
 
СЛУХАЛИ: 5. Про припинення діяльності Антопільської гімназії 

Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської області з 



дошкільним структурним підрозділом «Журавлик» шляхом ліквідації. 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради припинити діяльність Антопільської 

гімназії Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської 

області з дошкільним структурним підрозділом «Журавлик» шляхом ліквідації. 
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 6. Про припинення діяльності  Мостівської гімназії Андрушівської 

міської ради Бердичівського району Житомирської області з дошкільним 

структурним підрозділом «Сонечко» шляхом ліквідації. 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради припинити діяльність Мостівської 

гімназії Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської 

області з дошкільним структурним підрозділом «Сонечко» шляхом ліквідації. 
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 7. Про припинення діяльності Павелківської гімназії 

Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської області  

шляхом ліквідаціїї. 
Інформує: Світлана Олександрівна Рудюк - начальник  

відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради припинити діяльність Павелківської 

гімназії Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської 

області  шляхом ліквідаціїї. 
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 8. Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради у 

новій редакції. 
Інформує: Віталій Володимирович Годлевський – директор 

КНП «Андрушівська міська лікарня» АМР 
ВИСТУПИЛИ: Депутат Балюк А.М. звернула увагу, що на сьогодні лікарі 

надають направлення до експертної комісії з оцінювання повсякденного 

функціонування особи, а повноваження МСЕК припинено. Крім того, вона 

уточнила питання щодо погодження, визначення штатного розпису, а також 

щодо  функціонування паліативного відділення. Директор КНП «Андрушівська 

міська лікарня» Годлевський В.В. надав відповіді та зазначив, що зауваження 
взяті до уваги. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити Статут комунального 

некомерційного підприємства «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської 

міської ради у новій редакції  з внесеними поправками.  
Одноголосно 



 
СЛУХАЛИ: 9. Про звіт директора комунального некомерційного підприємства 

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради за 2022-2024 роки. 
Інформує: Віталій Володимирович Годлевський – директор 

КНП «Андрушівська міська лікарня» АМР 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора комунального 

некомерційного підприємства «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської 

міської ради за 2022-2024 роки взяти до відома.  
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 10. Про звіт директора комунального некомерційного підприємства 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Андрушівської міської ради за 

2022-2024 роки. 
Інформує: Альона Миколаївна Балюк – директор 

КНП «Центр первинної медико-санітарної допомоги» АМР 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Андрушівської міської ради за 2022-2024 роки взяти до відома.  
За – 5 Проти -0 Утр.-0 Не брав участь у голосуванні -1 (Балюк А.М.) 

 
СЛУХАЛИ: 11. Про звіт директора  комунального закладу позашкільної освіти 

«Будинок дитячої творчості» за 2024 рік. 
Інформує: Людмила Броніславівна Томашевська - директор  

КЗ позашкільної освіти «Будинок дитячої творчості» 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора комунального закладу 

позашкільної освіти «Будинок дитячої творчості» за 2024 рік взяти до відома.  
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 12. Про звіт директора комунальної установи «Андрушівський 

інклюзивно-ресурсний центр» Андрушівської міської ради Бердичівського 

району Житомирської області за 2024 рік. 
Інформує: Ірина Степанівна Цап - директор  

КУ «Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора комунальної установи 

«Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» Андрушівської міської ради 

Бердичівського району Житомирської області за 2024 рік взяти до відома.  
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 13. Про звіт директора Андрушівської дитячо-юнацької спортивної 

школи імені Віталія МОРОЗОВА Андрушівської міської ради Бердичівського 

району Житомирської області за 2024 рік. 
Інформує: Григорій Петрович Затилюк – заступник директора  

Андрушівської дитячо-юнацької спортивної школи імені Віталія МОРОЗОВА 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора Андрушівської дитячо-



юнацької спортивної школи імені Віталія МОРОЗОВА Андрушівської міської 

ради Бердичівського району Житомирської області за 2024 рік взяти до відома.  
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 14. Про звіт директора комунальної установи «Центр надання 

соціальних послуг Андрушівської міської ради» за 2024 рік. 
Інформує: Ніла Василівна Подік – директор 

КУ «Центр надання соціальних послуг Андрушівської міської ради» 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора комунальної установи 

«Центр надання соціальних послуг Андрушівської міської ради» за 2024 рік 
взяти до відома.  

Одноголосно 
 
СЛУХАЛИ: 15. Про звіт директора Андрушівського міського Будинку 

культури за 2024 рік. 
Інформує: Олексій Миколайович Рудницький – директор 

Андрушівського міського Будинку культури 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора Андрушівського 

міського Будинку культури за 2024 рік взяти до відома.  
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 16. Про звіт директора директора Андрушівської міської 

бібліотеки за 2024 рік. 
Інформує: Юлія Олегівна Ломберг – директор 

Андрушівської міської бібліотеки 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора Андрушівської міської 
бібліотеки за 2024 рік взяти до відома.  

Одноголосно 
 
СЛУХАЛИ: 17. Про звіт директора Андрушівської школи мистецтв імені 

Миколи Максименка за 2024 рік. 
Інформує: Ольга Вікторівна Яремчук – директор 

Андрушівської школи мистецтв імені Миколи Максименка 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради звіт директора Андрушівської школи 

мистецтв імені Миколи Максименка за 2024 рік взяти до відома.  
Одноголосно 

 
СЛУХАЛИ: 18. Про надання згоди на укладення Меморандуму про співпрацю 

та партнерство з Управлінням поліції охорони в Житомирській області. 
Інформує: Володимир Леонідович Яремчук – начальник 

відділу юридичного забезпечення міської ради 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради надати згоду на укладення 

Меморандуму про співпрацю та партнерство з Управлінням поліції охорони в 

Житомирській області.  



Одноголосно 
 
СЛУХАЛИ: 19.  Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 
відділу земельних відносин та екології міської ради 

 Під час розгляду питання 36 запропонованого списку «Про надання дозволу 

на поділ земельної ділянки комунальної власності за межами населеного пункту 

м.Андрушівка, кадастровий номер 1820310100:05:000:661» був присутній 

заявник Кондратюк Юрій Анатолійович та донька Мирослава Юріївна. 
Голова комісії Рудюк П.М. запитав заявників про підстави поділу ділянки та 

зауважив, що дану ділянку він знає та болота (які за бажанням заявників 

виділені у окрему ділянку) там відсутні. Кондратюк Ю.А. повідомив, що поділ 

землі здійснюється з метою подальшої її купівлі. Усі питання з органами ДПСУ 

ним узгоджені та просив позитивного вирішення питання. 
За – 2 (Гальоса В.П., Завацький А.Ф.) Проти - 0 Утр. – 4 (Рудюк П.М., Балюк 

А.М., Рудюк С.О., Янчук С.В.) 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати винести дані проєкти рішень на розгляд сесії.   

Одноголосно 
 
 

Голова комісії                                                                                 Петро РУДЮК 
 
Секретар комісії                                                                         Світлана РУДЮК  


